
精密模具配件 金属 CLG

产品名称 精密模具配件 金属 CLG

公司名称 嘉兴川页奇精密自动化机电有限公司

价格 .00/个

规格参数 类型:金属
品牌:CLG
型号:SA-00

公司地址 嘉兴市秀洲工业园区秀财路（浙江秀洲科技创业
发展有限公司内4号楼一层）

联系电话 86 0573 82796669

产品详情

类型 金属 品牌 CLG
型号 SA-00 适用模具类型 成型模
产品别名 CLG

川页奇公司是一家集生产、贸易于一体的工贸公司,主要致力服务于it、汽车配件、精密五金加工等行业
的精密手动和自动化工装、精密模具配件及精密自动化专机的设计与研制的高新技术型企业，且在湖北
、济南拥有高精加工基地。公司拥有一批具有精密加工多年经验的高级技术人员，能为精密制造业和精
密it业提供全方位的服务。公司主要销售产品有精密点胶机，自动精密紫外干胶机，自动真空洁净吸尘机
，自动精密装配压接机，精密夹头，模块，精密模具配件等。我公司本着“客户的需求,我们的目标”这
一理念面向广大客户，为客户提供最完美的设计方案，最高性价比的产品和最完善的服务。愿与广大客
户携手共进，共创辉煌！clg is a collection of production, trade, industry and trade in one of the company is
committed to serving the it, auto parts, precision metal processing industries such as precision manual and automated
equipment, precision parts and precision mold design and automation plane development of high-tech enterprises,
and in hubei province, jinan finishing high base.the company has a number of years of experience in precision
machining of high-level technicians, for precision manufacturing industry, and sophistication with a full range of it
services. the main companies selling products dianjiao ji precision, precision uv rubber automatic machine, automatic
vacuum cleaner vacuum cleaners, auto assembly precision press machines, precision chuck, modules, precision
molds, and other accessories.in our company, "customer needs, our goal" for the idea that the majority of customers,
providing customers with the best design, the highest cost-effective products and best services. yuanyuguangda hand
in hand with customers to create brilliant!

详细信息川页奇公司是一家集生产、贸易于一体的工贸公司,主要致力服务于it、汽车配件、精密五金加
工等行业的精密手动和自动化工装、精密模具配件及精密自动化专机的设计与研制的高新技术型企业，
且在湖北、济南拥有高精加工基地。公司拥有一批具有精密加工多年经验的高级技术人员，能为精密制

造业和精密it业提供全方位的服务。公司主要销售产品有精密点胶机，自动精密紫外干胶机，自动真空洁
净吸尘机，自动精密装配压接机，精密夹头，模块，精密模具配件等。我公司本着“客户的需求,我们的



目标”这一理念面向广大客户，为客户提供最完美的设计方案，最高性价比的产品和最完善的服务。愿
与广大客户携手共进，共创辉煌！clg is a collection of production, trade, industry and trade in one of the

company is committed to serving the it, auto parts, precision metal processing industries such as precision manual and
automated equipment, precision parts and precision mold design and automation plane development of high-tech

enterprises, and in hubei province, jinan finishing high base.the company has a number of years of experience in
precision machining of high-level technicians, for precision manufacturing industry, and sophistication with a full

range of it services. the main companies selling products dianjiao ji precision, precision uv rubber automatic machine,
automatic vacuum cleaner vacuum cleaners, auto assembly precision press machines, precision chuck, modules,

precision molds, and other accessories.in our company, "customer needs, our goal" for the idea that the majority of
customers, providing customers with the best design, the highest cost-effective products and best services.

yuanyuguangda hand in hand with customers to create brilliant!详细信息
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